

MOXHALO2 換領代碼條款及細則:

1. 此換領代碼有效日期至 2025 年 8 月 31 日, 逾期無效。
2. 此換領代碼只適用於憑邀請碼「MOXHALO2」開戶並達成指定要求之 Mox 新客戶。
3. 此換領代碼只可使用壹次。
4. 此換領代碼不能兌換現金, 持有人不獲現金或其他形式找贖。
5. 此換領代碼不能更換其他禮品。
6. 此換領代碼影印本無效。
7. 此換領代碼不能與其他優惠同時使用。
8. 此換領代碼如有遺失、塗污、塗改或損毀, 則予作廢, 恕不作任何補發安排。
9. 兌換禮品必須預先登記, 請通過 WhatsApp 訊息聯絡希路能源有限公司二十四小時客戶服務熱線 +852 5506 2265。
10. 此換領代碼由希路能源有限公司供應, 其使用受希路能源有限公司發出的條款及細則約束。我們不是任何優惠碼的提供方。Mox 的免責聲明適用於本推廣的換領代碼。
11. 此換領代碼條款及細則或因應個別情況而有所更改, 如有任何爭議, 希路能源有限公司保留更改優惠之最終決定權。

MOXHALO2 Redemption Code Terms & Conditions:

1. This redemption code is valid until August 31, 2025, and will be invalid after the expiry date.
2. This redemption code is only applicable to new Mox customers who open an account with the invitation code "MOXHALO2" and meet the specified requirements.
3. This redemption code can only be used once.
4. This redemption code cannot be exchanged for cash, and the holder will not receive cash or other forms of change.
5. This redemption code cannot be exchanged for other gifts.
6. Photocopies of this voucher are invalid.
7. This redemption code cannot be used in conjunction with other offers.
8. If this redemption code is lost, defaced, altered, or damaged, it will be void and no replacement will be issued.
9. To redeem the gift, pre-registration is required. Please contact Halo Energy Limited's 24-hour customer service hotline via WhatsApp at +852 5506 2265.
10. This voucher is supplied by Halo Energy Limited and the use is subject to the terms and conditions issued by Halo Energy Limited. We are not the supplier of any voucher. The Mox Disclaimer applies in respect of the voucher.
11. The terms and conditions of this voucher may be subject to change depending on individual circumstances. In case of any disputes, Halo Energy Limited reserves the right to make the final decision on the offer.